

## MyCC dedah wujud salah guna AP import kubis bulat

**Kuala Lumpur:** Kajian Pasaran Sektor Makanan mendapati wujud unsur salah guna Permit Kelulusan (AP) yang diberikan untuk mengimport kubis bulat.

Menteri Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna, Datuk Seri Saifuddin Nasution Ismail, berkata ini berikutan ada pemegang AP membuat keuntungan mudah dengan menyewakan atau menjualnya kepada pihak lain.

Katanya, mengikut kajian Suruhanjaya Persaingan Malaysia (MyCC), penyalahgunaan itu menjadi antara punca kenaikan harga sayur berkenaan secara mendadak.

"Ada pengimport terpaksa menggunakan AP orang lain untuk membawa kubis bulat yang menyebabkan harganya naik.

"Sehubungan itu, MyCC mencadangkan proses selepas pemberian AP dipantau secara rapi bagi memastikan terdapat pilihan kepada pengguna dan harga yang kompetitif bagi kubis bulat di pasaran.

"Kita juga akan berkongsi maklumat hasil dapatan MyCC ini dengan agensi berkaitan untuk tindakan susulan," katanya selepas melancarkan Kajian Pasaran Sektor Makanan dikendalikan MyCC di sini, semalam.

Turut hadir, Timbalannya, Chong Chieng Jen dan Ketua Pegawai Eksekutif MyCC, Iskandar Ismail.

Sebelum ini, kerajaan mengeluarkan AP untuk mengimport barangan yang bekalannya tidak mencukupi di pasaran termasuk kubis bulat.

Kajian itu mendapati purata harga kubis bulat di pasaran negara kini mencecah RM4.90 berdasarkan rekod pada minggu terakhir April lalu yang dibandingkan dengan empat negara lain iaitu India, Singapura, Indonesia dan Filipina.

Ia menunjukkan peningkatan RM1 berbanding purata harga paling tinggi pada peringkat runcit direkodkan tahun lalu iaitu RM3.90.

Kerajaan mengeluarkan AP bagi mengimport kubis bulat yang 90 peratus daripadanya dari China berikutan permintaan tinggi di pasaran.

Saifuddin berkata, beliau akan membawa hasil kajian MyCC kepada Jemaah Menteri yang akan membincangkannya dari segi dasar dan tindakan susulan terhadap segala penemuan.

"Laporan ini diwujudkan atas semangat untuk berkongsi maklumat dengan agensi berkaitan supaya segala kelemahan dapat diatasi, bukannya untuk mengkritik mana-mana pihak.